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SID 2 (3) 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin 

Järneberg och ledamoten Ove Martinsson. Justering sker onsdag 13 april. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 7 mars 2011 anmäldes. 

 
§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 19 april 2011 

Ärende nr 1: Underlag för budget 2012 med inriktning för 2013 och 2014 

Ebba Lundgren förmodade att skrivningar om anpassade lokaler 

fortfarande endast syftar på personer med rörelsenedsättningar. Ebba 

poängterade också hur viktigt det är att tänka hälsoförebyggande när staden 

bygger upp nya arbetsplatser och förskolemiljöer, att man till exempel 

tänker ekologiskt och inte skapar trådlösa miljöer. Avdelningschef Per-Ove 

Mattsson svarade att förskolemiljöerna är mycket genomtänkta i dessa 

avseenden, men att förvaltningen inte alltid har möjlighet att påverka. 

 

Ärende nr 2, 3 och 4: Anmälningar av medborgarförslag om byggnation 

vid Ullerudsbacken, om förändringar av Farsta Centrum och om 

bullerplank vid Gubbängsmotet. 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 5 och 6: Svar på medborgarförslag om bullerplank vid 

Farstaägen och om trafiksäkerhet 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 8: Svar på skrivelse från (s) och (v) om genomfartsförbudet 

mellan Majrovägen och Målkurvan i Gubbängen 

Rådet har drivit denna fråga länge, och bland annat tagit upp den vid möte 

med nämndens ordförande och vice ordförande. Rådet stödjer således 

förslagen i skrivelsen. 

 

Ärende nr 9: Kvalitetsgarantier för Farsta stadsdelsförvaltning 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 12: Föreningsbidrag 2011 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 13: Kulturbidrag till föreningar 2011 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 20: Sammanställning av avvikelser i hälso- och sjukvården 1 juli 

– 31 december 2010 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

 Ärende nr 21: Stadsrevisionens revisionsplan 2011 

Rådet hade inga synpunkter. 
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§ 4 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

En film om stadens mångåriga satsning på tillgänglighet i offentliga rum och 

miljöer visades. I filmen berättar personer med olika funktionsnedsättningar om 

hur stadens satsning har förbättrat framkomlighet och tillgång till olika miljöer. 

Projektansvariga tjänstemän berättar också hur man har planerat och genomfört 

åtgärder och hur man satsat för att öka kunskap och insikt hos olika personal-

grupper. Förutom filmen redovisas tillgänglighetsprojektet även i form av en 

bok. Avdelningschef Per-Ove Mattsson framförde att stadsdelsdirektör Ulla 

Thorslund gärna medverkar vid rådets nästa möte för att höra rådets synpunkter 

på filmen. Så bestämdes. 

 

Verksamheten med personligt ombud (PO) upphandlades för några år sedan och 

drivs idag av Stadsmissionen, men kommer troligen framöver åter att drivas av 

stadsdelsfövaltningarna. Anledningen är att det är svårt att få klarhet i vilken 

form av stöd målgruppen får av Stadsmissionen, och även hur många personer 

som omfattas av verksamheten. Personliga ombud ger psykosocialt stöd till 

personer som får psykiatrisk vård, exempelvis vid kontakter med myndigheter. 

 

Rådet sammanträffar med stadsdelsnämnden i anslutning till nämndens 

sammanträde tisdag 19 april. Mötet hålls klockan 17.00-17.30. Dessförinnan 

samlas rådet till förmöte kl 16.30 i förvaltningens lunchrum. Ingång sker som 

vanligt via receptionenen på plan 11, med adress Storforsplan 36. 

 

Per-Ove Mattsson lovade återkomma med förslag till nytt studiebesök som kan 

genomföras i början av hösten. 

 
§ 5 Övriga frågor  

Tillgänglighet i Farsta Centrum: I filmen om tillgänglighetsprojektet 

framgick att Farsta Centrum tilldelades stadens S:t Julianpris 2010. Priset 

har delats ut varje år mellan 2006 och 2010 till företagare i Stockholm som 

har ansträngt sig att utforma sina lokaler så att alla har möjlighet att vistas 

där, med eller utan funktionsnedsättning. 

 

Kerstin berättade att hon och Lars Jonsson har deltagit i tre av funktions-

hinderombudsmannens utbildningar för de nya handikappråden. Även 

Blazena Westerlund har deltagit vid ett utbildningstillfälle. 

 
§ 6 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde – förutom mötet med stadsdelsnämnden 19 april 

– hålls måndag 9 maj 2011 kl 15.00-16.30, med förmöte kl 14.15. 

 
§ 7 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 


